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Beantwoording technische vragen van de raad over de begroting 2016 
 

Nr. Vraag Partij Antwoord 

1 Pagina 6: Er is een concessieoverkomst in het verleden 

gesloten met Stedin. Deze loopt dit jaar af.  

• Waar ging deze concessieoverkomst over?  

• Zou een soortgelijke afspraak gemaakt kunnen 

worden voor bijvoorbeeld glasvezel? 

SGP • De overeenkomst gaat over de voorwaarden waaronder het hebben en 

houden kabels en leiding op het gebied van gas en elektra in 

gemeentelijke grond plaats kon vinden. Dit betekende o.a. vrijstelling van 

gemeentelijke leges en heffingen tegen betaling van een in het verleden 

bepaalde vaste concessievergoeding.  

•  Nee, voor telecom is dat niet mogelijk.  

2 Pagina 13: Aanschaf grafdelver. Gezien de context lijkt het 

hier om een machine te gaan. Hoe gebeurt dit nu en wat zijn 

de besparingen als men de beschikking over een grafdelver 

heeft? 

SGP • De nieuwe grafdelver is een vervanging van de oude machine. 

Besparingen komen door de verminderde en efficiëntere inzet van 

mensen en materieel. 

3 Pagina 27: Brugcoaches. Twee vragen:  

• Hoeveel aanvragen waren hier het afgelopen jaar voor 

en hoeveel kinderen zitten momenteel in dit project?  

• Is er iets te zeggen over kosten per kind en hoe zich 

dit verhoud tot probleemkinderen, i.e. kinderen die 

studie niet afmaken, voor problemen zorgen in de 

wijk, etc. ? 

SGP • Voor het schooljaar 2014-2015 zitten er momenteel 29 kinderen in het 

project. Voor het schooljaar 2015-2016 komen daar maximaal 20 kinderen 

bij.  

• De kosten per kind liggen rond de € 2.500,- (maximaal 50 uur per kind / 

uurtarief van € 50,-). Het doel van project Brugcoach is dat zo veel 

mogelijk kinderen in Alblasserdam een startkwalificatie behalen. Een 

startkwalificatie is een diploma op het niveau van havo, vwo, mbo 2 of 

hoger. Met een startkwalificatie heeft een jongere meer kans op een 

baan. Onder jongeren met een startkwalificatie is de werkloosheid lager 

dan onder jongeren zonder zo'n kwalificatie. We schatten, op basis van de 

ervaring van leerkrachten groep 8, in dat ongeveer 25 jongeren jaarlijks 

het zwaar zullen gaan krijgen op het voortgezet onderwijs en gebaat 

zullen zijn bij de ondersteuning van de brugcoach. De kosten van 

probleemkinderen, kinderen die hun studie niet afmaken, voor problemen 

zorgen in de wijk zijn niet te berekenen. 
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4 Pagina 30: Participatie en netwerken: Aan welk soort thema's 

moeten we hier denken? 

SGP • De eerste bijeenkomst voor (maatschappelijke) partners willen wij richten 

op thema's als innovatie en professioneel besturen. Wij denken dat onze 

partners door uitwisseling op deze thema's van elkaar kunnen leren en wij 

ook van hen. Daarnaast valt te denken aan thema's als maatschappelijke 

ondersteuning en duurzaamheid. Aan de precieze invulling van de 

conferentie wordt momenteel, in samenspraak met de partners, gewerkt. 

5 Pagina 30: Cultuur:  

• 1: Komen alle jongeren in de doelgroep met dit 

initiatief in aanraking (hebben ze de keuze om hieraan 

mee te doen?).  

• 2: Hoe zit het met de financiële situatie van TOBE? De 

afgelopen jaren waren er zorgen m.b.t. de financiële 

situatie. 

SGP • Scholen beslissen autonoom of zij aan de activiteiten deelnemen. Met 

uitzondering van de Ds. Beukelmanschool doen alle scholen mee. 

• De zorgen met betrekking tot de financiële situatie zijn nog steeds 

aanwezig. Omdat wij geen subsidierelatie met T0Be hebben en slechts 

beperkt 'inkopen' voor beperkte duur, is de impact van een eventueel 

faillissement in financiële zin uiterst beperkt. 

6 Een aantal jaar geleden was er sprake van dat 

subsidiestromen richting verenigingen gekoppeld zouden 

worden aan KPI's, e.g. maatschappelijke activiteiten van 

(sport)verenigingen in de gemeenschap. Hoe zien we dit terug 

in de begroting? 

SGP • In december 2015 willen wij een besluit nemen over het tarieven- en 

subsidiebeleid sport. De tarieven zijn gebaseerd op de kostprijs, terwijl de 

subsidie gerelateerd is aan (extra) maatschappelijke inzet. Na onze 

besluitvorming zullen wij u (1e kwartaal 2016) hierover informeren en u 

voorstellen om de Algemene Subsidieverordening aan te passen. Het is de 

bedoeling dat het nieuwe tarieven- en subsidiebeleid ingaat per 

september 2016. Eerst in de begroting 2017 zal het nieuwe beleid 

zichtbaar worden. Overigens betreft het in financiële zin een budgettair-

neutrale operatie. 

7 Pagina 65 tabel 1: Aan de hand van welke indicatoren wordt 

bepaald of er sprake is van achterstallig onderhoud? 

SGP • Of sprake is van achterstallig onderhoud wordt bepaald aan de hand van 

de definitie, die de commissie Besluit Begroting en Verantwoord (BBV) 

heeft gegeven in de notitie 'Verkrijging/vervaardiging en onderhoud van 

kapitaalgoederen' van mei 2007: 

'Achterstallig onderhoud: 

Onderhoud dat niet op tijd is uitgevoerd, waardoor een 

onderhoudsrichtlijn is overschreden en niet wordt voldaan aan het 

gestelde kwaliteitsniveau. Achterstallig onderhoud ontstaat door lagere 

dan noodzakelijke lasten voor het desbetreffende kapitaalgoed in het 

verleden. Dit kan leiden tot kapitaalvernietiging.' 
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8 Precario belasting (pagina 6):  

• er liep/loopt toch een landelijk voornemen deze 

belasting af te bouwen?  

• Hoeveel gemeenten in Nederland heffen nu precario?  

• Nutsbedrijven berekenen deze belasting toch door in 

de tarieven bij de gebruikers, ofwel de burger betaalt? 

CU • Ja, er is sprake van een discussie over dit onderwerp. Er is op dit moment 

geen concreet voorstel om deze belasting af te bouwen. 

• In 2015 heffen 213 gemeenten precariobelasting, 176 gemeenten heffen 

geen precariobelasting en van 4 gemeenten zijn de gegevens onbekend. 

• Ja, nutsbedrijven berekenen deze  kosten door aan de klanten via het 

vastrecht. Stedin heeft in 2014 in totaal € 32,9 miljoen aan 

precariobelasting en concessievergoeding in rekening gekregen. Verdeeld 

over 2,0 miljoen klanten is dat € 16,33 per klant. Het effect van 

beëindiging van de concessievergoeding en toepassing van de huidige 

verordening precariobelasting door de gemeente Alblasserdam bedraagt 

€ 350.000 extra heffing, dat is € 0,17 per Stedin-klant. 

9 Restafval huishoudens (pagina 12): in Alblasserdam 250 kg per 

huishouden.  

• Hoe verhoudt zich dit tot andere gemeenten?  

• Alblasserdamse inwoners scheiden al heel veel afval, 

althans behoren dit te doen (papier, plastic, 

tuin/groente, rest); hoe kunnen we ervoor zorgen dat 

dit over 5 jaar is teruggebracht tot honderd?  

• Als dit niet lukt wat zijn grofweg de gevolgen voor de 

tarieven? 

CU • Binnen Drechtsteden is dit ongeveer het gemiddelde.  

• Er wordt een plan opgesteld om restafval op afstand in te zamelen 

(ondergrondse container) en grondstoffen thuis te verzamelen en op te 

halen. In het 1e kwartaal 2016 zal dit grondstoffenplan aan de 

gemeenteraad worden aangeboden. 

Eerste aanzet hiervoor is dat het PMD-afval (plastic metaal en 

drankkartons) 1 maal per maand huis-aan-huis als aparte fractie 

ingezameld wordt. Verder staan er verzamelcontainers op diverse centrale 

locaties.  

• In de begroting 2016 is rekening gehouden met een taakstellende 

besparing oplopend tot € 250.000 per jaar in 2020. Dan is bij een 

gelijkblijvend tarief de afvalinzameling kostendekkend. De totale 

opbrengsten afvalstoffenheffing 2016 e.v. bedraagt € 2.422.000 per jaar. 

Indien de taakstellende besparing in het geheel niet wordt gerealiseerd, 

zal de jaarlijkse opbrengst met € 250.000 moeten stijgen om een 

kostendekkend tarief te realiseren. Dat zou een stijging van 10% zijn ten 

opzichte van het huidige tarief. Gelet op de afspraak om gelijke 

woonlasten over de gehele collegeperiode te hanteren ontstaat bij het 

niet realiseren hiervan een tekort van € 250.000 op de begroting. 
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10 Secretarieleges (pagina 59): wat houden de kleine 

aanpassingen precies in, wat voor gevolgen heeft dit voor de 

burgers? 

CU In de begroting 2016 is geen financieel effect verwerkt. Momenteel worden 

verschillen in de legesverordening tussen de gemeenten die deelnemen aan het 

DKCC geïnventariseerd en wordt beoordeeld of eventuele aanpassingen een 

financieel effect hebben. Bij de actualisatie van de legesverordening 2016 (vast te 

stellen in de raad van december 2015) zullen eventuele aanpassingen worden 

toegelicht en zal het eventuele financieel effect worden aangegeven. 

11 Molen Souburgh (....) Op dit moment weer actueel.  

• Waarom wordt er met geen woord gerept over dit 

onderwerp in de begroting? Alblasserdam heeft tot 4 

ton gereserveerd voor dit object? De begroting biedt 

een doorkijk tot aan 2018/2019. Dan zou er toch wel 

begonnen moeten zijn met de herbouw? 

CU • In de vastgestelde grondexploitaties is rekening gehouden met de kosten 

van de restauratie van de Molen Souburgh. De geraamde uitgaven zijn 

begrepen in de nog te realiseren kosten 2016 tot en met 2019 voor de 

grondexploitaties zoals gepresenteerd op pagina 86 in de begroting. 

 


